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Werkgroep Warmte:
Sinds de intentieovereenkomst met Vattenfall is getekend, 2 j geleden, zijn er verschillende stappen gezet 
die hebben geleid tot de keuze voor afvalwater als lokale duurzame warmtebron (TEA). Het grote 
kostenverschil met TEO/oppervlaktewater en de kleinere impact op de wijk hebben daarbij een rol gespeeld. 
De workshop over participatie die vorige algemene ledenvergadering werd gehouden, heeft geleid tot de 
keuze om niet zelf een bron te exploiteren. De vraag is dan of de bewoners na dit project nog enige invloed 
krijgen op de warmtevoorziening. Daarvoor wil EP nu een nieuw convenant met Vf opstellen, waarin de 
bewoners betrokken blijven bij de bron en waarmee geld beschikbaar komt voor een 
wijkduurzaamheidsfonds, waarmee we weer nieuwe projecten van de coöperatie kunnen financieren. Het 
voorstel van de vergadervoorzitter om het toekomstige buurtfonds dat gefund wordt vanuit Vattenfall te 
vernoemen naar initiatiefnemer en trekker van de werkgroep Frank ter Beek. Voorstel met applaus 
aangenomen!

Werkgroep Elektriciteit:
De werkgroep zet zich in voor duurzame opwekking met zonnepanelen op daken en een zonneweide (op het
hoogspanningstracée). Dit leidde tot een opmerking over warmtestress bij zonneweide. In hoeverre wordt 
hiermee rekening gehouden? Er wordt verder in gezet op het bufferen van lokaal opgewekte elektriciteit in 
een buurtbatterij en een laadinfrastructuur voor elektrische auto's. Een video over slim stroom delen in de 
wijk (Local4Local), die ook op de website staat, is op de wijkavond vertoond. De werkgroep heeft afspraken 
gemaakt met de Haagse initiatiefgroep “Sterk op Stroom” die als voorloper ons kan helpen. 
 
Werkgroep Adaptatie:
Onbekend is bij vele bewoners de wateropvang en -zuivering in de wijk. Dit wordt kort door een van de leden
toegelicht. Destijds kreeg elke nieuwe bewoner een meterkastkaart waarin e.e.a. staat over de wijk.
Het bestaan van de meterkastkaart is niet of nauwelijks bekend bij nieuwe bewoners. Voorgesteld wordt dat 
er bij de gemeente wordt aangedrongen om een nieuwe uitgave beschikbaar te stellen.

Energiek Poelgeest ondersteunt het initiatief van een aantal leden voor een Tiny Forest. Er is door hen aan 
de gemeente voorgesteld om het carré achter het Heemlandterras/bij het Vroege Vogelspark zo in te richten.
Gemeente acht het niet haalbaar! Een groep studenten heeft e.e.a. onderzocht en kwam tot de conclusie dat
het in Poelgeest op een aantal plaatsen haalbaar is.

De stichting Burgerinitiatief Oegstgeest Hoogspanning Ondergronds (SBOHO), waarvan de oprichters 
eveneens lid zijn van de coöperatie, heeft in 2015 de verkabeling op de agenda van de gemeente weten te 
plaatsen. Het bleek toen niet financieel haalbaar. Door een wetswijziging in 2019 kwam een mogelijke 
verkabeling toch in zicht. Nog maar 15% van de kosten zijn voor rekening van de gemeente. De gemeente 
heeft Tennet verzocht een basisontwerp te maken: hoe het kabeltracé ondergronds loopt, kosten en 
planning. Een adviesbureau is ingeschakeld voor landschappelijke perspectieven en de gemeente is aan de 
slag gegaan met het opstellen van een businessplan. Dit voorjaar staat gepland voor de afronding inclusief 
participatie van de bewoners. Voor dit laatste wordt een oproep gedaan om een werkgroep voor Poelgeest in
het leven te roepen onder de naam “Poelgeest onder hoogspanning”. Deze werkgroep zal uiteraard in 
nauw overleg met SBOHO de plannen en voorstellen van de gemeente volgen en naar voren brengen wat 
de ideeën/wensen van de coöperatieleden zijn. De gemeente wil de financiering vanuit de opbrengst 
woningbouw op dit tracé realiseren. In hoeverre is dit wenselijk en zijn er misschien nog andere 
mogelijkheden? Gedacht wordt aan een huiskamer voor de wijk en een zonneweide of meer groen.
NB. Bestuurslid SBOHO geeft aan dat er een vertraging is ontstaan met de oplevering van het basisontwerp.

Werkgroep Communicatie 
Er is een succesvolle ledenwervingsactie gehouden en er zijn prachtige folders verspreid. Deze actie is 
voortgekomen uit de opdracht van de provincie voor versterking en professionalisering van de coöperatie. 
Het geld dat we daarvoor krijgen wordt ook ingezet voor het opstellen van een handreiking voor andere 
groepen die net als Energiek Poelgeest aan de slag willen met verduurzaming van de warmtevoorziening.

Afsluiting:
De avond wordt afgesloten met een oproep voor mensen die het bestuur willen ondersteunen met name op 
juridisch gebied, verdere aanvulling van werkgroepen, communicatie en het bedienen van de sociale media 
en voor diverse hand- en spandiensten. 
Onder genot van een drankje blijven vele bewoners nog lang napraten.
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